

Miniårsmøtet, O-utvalget, Vestland Regionale bedriftsidrettslag.

19. november 2025.

Tilstede: Kristian Falch, NHH Bil. Vibeke Øye, Equinor BIL. Frode Nyhammer, Telesport. Jan Olav Ormberg, Eikner Naturstein BIL. Silje Smith-Johnsen. Berit Tvedt, Bergenslærerene. Jan Haugland, Tryg BIL. Birgitt Gjerde, HSI. Øistein Paulsen, Bergenslærerene BIL. Dagfinn Hole, Bergen Engines. Torstein Selvik, HVL BIL. Harald Valen, HSI. Håkon Ingvaldsen, Skogselskapet. Matti Torgersen, Hordane BIL. (14 tilstede)

Referat:

1. Valg av ordstyrer og referent

Matti Torgersen og Harald Valen.

2. Godkjenning av innkalling og dagsorden

Godkjent.

3. Årsmelding:

Ingen kommentarer

4. Regnskap for 2024:

Kr. 60,000 innvilget fra Kretsen til arbeid med rekruttering. Regnskapet viste overskudd.

5. Saker fra O-utvalget:

A. Terminlisten for 2025, statusorientering: Forslag til liste er satt opp, men denne er ikke den endelige. Alle datoer bortsett fra en dato/onsdag (9. september) er klar til å tildeles en arrangør. Arbeidet fortsetter. Haukeland kan ta sprintløp som første løp.

B. Nybegynnerkurs 2025, statusoppdatering: O-utvalget har diskutert å ha rekruttoppfølgning på løp. Betalingsordning vurderes. Har også diskutert om HOK kan hjelpe å heve løpere opp fra N-nivå. Sakene oppfølges av O-utvalget.

C. Avvikling av premier: Diskusjon omkring mulige løsninger, men avvikling ønskes ikke. Det kan fortsatt bli glass, men billigere. Trekning av en eller flere premier ved sesongavslutning ble foreslått. O-utvalget jobber videre med å finne løsning på premiespørsmålet.

D. Overgang til touch-free (TF) brikker: Vibeke Øye orienterte om hva HOKs klubber har av planer. I 2026 skal klubbene som skal arrangere NM (i 2027) ta i bruk TF. De øvrige klubbene skal også gjøre dette, men trolig først i 2027. Postenhetene vil være enklere å ta med og montere for arrangørene. Pris (p.t.) ca. 1300. Brikke koster ca 900. Arrangørene vil måtte trenge en god del brikker til utleie om ikke de aktive løperne blir nødt til å kjøpe egen. (Det har ikke tidligere vært mange leiebrikker i omløp.). Øvrig arrangørutstyr må også påregnes. O-utvalget skal følge med på utviklingen blant klubbene og ikke gå inn for TF før det er etablert; trolig tidligst i 2028.

E. Budsjett 2025: O-utvalget diskuterer med HBIR om å sette ned startkontingent. HBIR må orienteres om at vi vil trenge midler til TF-investering om noen år.

(Tips: EMIT forespørres om det er tilgjengelig leiebrikker billig i og med overgang til TF.)

6. Innkomne saker

A. Olav Thornes:

- *Deltaking i egne løp skal telle med uten å betale deltakeravgift*

Matti gikk gjennom forslaget. Forslaget krever endring i *arrangørnotatet*. Arrangørnotatet er allerede nokså komplisert å følge opp for Dataansvarlig. Det er en fordel å holde det enkelt, og dette er med på å gjøre det mer komplisert. Forslaget avvises.

B. Saker fra Bergenslærerne

- Kurs i bruk av hjertestarter:

HBIR forsøker å holde et felles kurs for medlemmene.

C Sak fra HSI:

- Ønske om målestokk 1:5000 for løypene, hvis mulig.

Vedtak om å endre *Arrangørnotatet*, *Retningslinjer for kart*, til å bruke målestokk 1:5000 hvis mulig, også for C-løypen

- Premiering

Dette ble drøftet i sak 5C.

7. Nye representanter til O-utvalget. Frode Nyhammer, Telesport og Helge Haugland, Sweco.

Referent: Harald Valen